

PEDAGO RY
HALLITUKSEN KOKOUS 13/25

Aika: 6.10.2025 klo 16:15
Paikka: P302 Kokoustila Lyhty
Seminaarinkatu 15, 40100 Jyväskylä

Läsnä: Veera Hynninen
Maria Malinen
Saara Nurro
Aapo Nikula
Siiri Nissinen
Elisa Ruoppa
Janne Rajamäki
Matilda Hell (etä) poistui 17.09
Sini Keihänen poistui 18.58
Helka Sipilä poistui 17.23
Atte Urama
Annastiina Sahlberg (etä) saapui 16.31 ja poistui 17.09
Roosa Ukkola saapui 16.32 ja poistui 17.41
Eero Kokkarinen (etä) saapui 16.45 ja poistui 17.09
Siiri Lampinen saapui 17.09

1. Kokouksen avaus

Maria Malinen avasi kokouksen ajassa 16.24.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esitetään siirrettäväksi kohdat 11 Menneet tapahtumat ja 12 Tulevat tapahtumat kohdiksi 5 ja 6. Tämän jälkeen kaikki muut kohdat siirtyvät yhdellä eteenpäin.

Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestyksenä.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Aapo Nikula ja Siiri Nissinen.

5. Menneet tapahtumat

5.1. Syyskuun hengailuilta 16.9. @Haukanniemen luontopolku

Tapahtumassa oli osallistujia noin 20-25 henkilöä. Tapahtuman menot olivat 20 euroa. Palautteita palautelomakkeella tuli 1 kpl. Palaute oli pelkästään positiivista.

5.2. Fuksiaiset 18.9.

Tapahtumassa oli osallistujia 78 ensimmäisen vuosikurssin opiskelijaa. Heidän lisäksi tapahtumassa oli mukana järjestäjiä. Tapahtuman menot olivat palkintojen hankintaan käytetyt 56 euroa. Tapahtumasta ei kerätty osallistumismaksua eli tapahtuma oli osallistujille ilmainen.

Palautelomakkeella kerätty palaute oli pääosin positiivista. Kehittävää tai negatiivista palautetta annettiin lähinnä rastipisteiden sijoittelusta (etäisyydet) tai määrästä. Rastien ohjelmasta osa oli myös vastaajien mielestä liian samankaltaisia keskenään. **Palautetta tuli myös rastinvetäjien kunnosta vetää rasteja.**

Tuleville vuosille myös tarkennetaan ohjetta rastinvetäjien vastuusta. Jos rastinvetäjät tulevat seuraamaan loppuohjelmaa niin heidän tulee olla siellä koko ohjelman ajan, tai sitten heidän tulee poistua ennen ohjelman alkua. Nyt rastinvetäjien puolesta loppuohjelmassa oli välillä ylimääräistä sähläystä. Fuksitoimikunta kirjaa tämän testamenttiinsa, jotta jatkossa rastinvetäjät eivät ainakaan poistuisi paikalta kesken loppuohjelman.

5.3. Lastenohjelmasitsit 24.9. @Reaktorisali

Tapahtumassa oli osallistujia noin 105 henkilöä. Tapahtuman menot olivat 248,77 euroa (vuokraan 56 €, haalarimerkkeihin 183,18 € ja siivoushankintoihin 9,59 €) ja tulot 268,98 euroa. Tuloja oli lisäksi myös 32 euroa palautetuista pulloista.

Palautteita palautelomakkeella tuli 15 kpl. Palaute oli pääosin positiivista: tapahtumasta pidettiin ja sellaiseen tultaisiin uudelleen, tapahtumaan oli turvallista osallistua sekä etenkin ohjelma sai paljon kehuja. Tapahtuman toastmasterit olivat erittäin pidettyjä ja heidän juontonsa sekä ohjelmansa saivat paljon kiitosta.

Tauoista ja istumajärjestyksistä annettu palaute oli pääosin positiivista, mutta aiheista oli myös jakautuneita mielipiteitä: osa vastaajista näki tapahtuman rytmituksen taukojen osalta onnistuneeksi ja vuosikurssien sekoittaminen sai

positiivista palautetta, ja osan mielestä taas taukoja oli liikaa eikä istumajärjestys ollut kaikkien mielestä hyvä. Negatiivista palautetta annettiin myös siitä, että samat henkilöt pääsivät esittämään useita toiveita, kun taas osa ei lainkaan.

Tapahtumaa voisi vastaajien mukaan kehittää tarjoamalla siellä ruokaa, tarjoamalla enemmän lainakirjoja ja/tai tuomalla sitsikirjoja myyntiin. Palautelomakkeella oli myös annettu palautetta "ken ompi pannut"-säkeistöistä "Ken ompi fuksi"-kappaleeseen. Keskustelua käytiin yleisesti sitsikulttuurista ja kyseisistä lisäsäkeistöistä. Todettiin, että lisäsäkeistöt eri versioineen ns. kuuluvat sitsikulttuuriin eikä niitä voi varsinaisesti kieltää, mutta että toastmasterit eivät jatkossa tekisi aloitetta aloitetta kyseisiin lisäsäkeistöihin.

Yleisesti todettuna tapahtuma koettiin turvalliseksi ja kivaksi, vaikka pieniä haasteita (esim. istumapaikkojen puuttuminen) ilmeni – ne hoidettiin kuitenkin hyvin. Vessojen vähyys ei haitannut, kun sai käydä milloin vain. Järjestäjät saivat kiitosta sekä toivottiin että Batman osaisi laulaa paremmin, ettei aina tarvitsisi aloittaa biisiä alusta. Tapahtumasta oli annettu myös paljon positiivista suullista palautetta järjestäjille, hallituslaisille sekä muille opiskelijoille. Todettiin myös, että jatkossa jos sitsit kestävät 23 asti, pulloja ei voi enää palauttaa lähikauppoihin siihen aikaan vaan niitä pitäisi lähteä aiemmin ennen sitsien päättymistä palauttamaan. Nyt osa pulloista jäi palauttamatta pullokoneen jumiutumisen ja myöhäisen kellonajan vuoksi.

Annastiina Sahlberg saapui 16.31 (etä).
Roosa Ukkola saapui 16.32.

5.4. Lokakuun hengailuilta 1.10. @Alkulähde

Tapahtumassa oli osallistujia 6 henkilöä. Tapahtuman menot olivat 12,56 euroa. Palautteita palautelomakkeella tuli 2 kpl. Positiivista palautetta annettiin yleisesti kaikesta sekä eri vuosikurssien tapaamisesta yhteisen hengailuillan merkeissä. Negatiivista palautetta annettiin siitä, ettei turvahenkilö esittäytynyt ja että porukkaa paikalla oli vähän.

6. Tulevat tapahtumat

Loppuvuoden tapahtumat herättivät paljon keskustelua. Todettiin, että jonkinlainen tapahtuma olisi tärkeää järjestää vielä marras-joulukuussa, jottei Pikkujouleuristeily jäisi vuoden viimeiseksi tapahtumaksi, sillä ei olisi yhdenvertaista, että Pikkujouleuristeilyn jälkeen ei olisi enää tapahtumia. Toimintasuunnitelmankin mukaan Pedago ry:n tulee järjestää tapahtumia, joihin kaikilla olisi mahdollista tulla,

joten jonkinlainen tapahtuma tulisi vielä järjestää risteilyn jälkeen. Keskusteltiin siitä, minkälaisia tapahtumia voisi loppuvuodesta vielä järjestää; kotibileitä on ollut tänä vuonna jo useampia ja sitsejä toivotaan lähtökohtaisesti aina, mutta tapahtumavastaavien resurssit tässä vaiheessa vuotta ovat jo osittain vähissä ja monet tapahtumapaikat jo varattuja esitellyille päivämäärille. Todettiin, että keskitytään järjestämään tapahtuma loppuvuonna ja kerätään sitä varten tapahtumavastaavien lisäksi apukäsiä hallituksesta tai sen ulkopuolelta.

Helka Sipilä kertoi, että uudella fuksitoimikunnalla olisi innostusta järjestää jonkinlainen tapahtuma vain fukseille vielä tänä syksynä. Pääpaino syksyn toiminnassa kuitenkin on joulukuun soihtukulkueen järjestämisessä. Alkuvuodelle uusi fuksitoimikunta kaavailee toisia fuksisitsejä.

Eero Kokkarinen saapui 16.45 (etä).

6.1. Vuosijuhlat 10.10. @Sataman Viilu

Tapahtuman vastuuhenkilöitä ovat Annastiina Sahlberg ja vuosijuhlatoimihenkilöt. Turvahenkilöinä toimivat Roosa Ukkola ja Viivi Lehestö.

Tapahtuman ohjelmassa on nauttia hyvästä ruuasta, juomasta sekä seurasta. Tapahtumassa on mukana myös Pedagon pändi. Tapahtuman budjetti on 15 000 euroa. Ilmoittautuneita tällä hetkellä noin 80 henkilöä.

Annastiina Sahlberg pyysi apukäsiä erilaisiin ennakkovalmisteluihin sekä valmistelemaan tilaa ennen vuosijuhlien alkua. Siiri Nissinen lupasi auttaa visuaalisissa tehtävissä ja muut hallituksen jäsenet lupasivat auttaa muissa tehtävissä. Veera Hynninen kiitti kaikkia mukaan lähteneitä apukäsiä ja mainitsi, että vuosijuhlien aikana hallituksen jäsenet toimivat edustustehtävissä eli silloin heidän ei tarvitse olla "töissä".

6.2. Sillis 11.10.

Tapahtuman vastuuhenkilöitä ovat Annastiina Sahlberg ja sillistiimi. Turvahenkilöinä toimii Veera Hynninen. Toista turvahenkilöä haetaan turvahenkilöryhmästä sekä fuksitoimikunnasta.

Tapahtuman ohjelmassa on hengaila yhdessä ja nauttia silliksestä. Ilmoittautuneita tällä hetkellä noin 75 henkilöä.

Vuosijuhlien ja silliksen käsittelyn yhteydessä keskusteltiin siitä, onko tarvetta pitää joka vuosi vuosijuhlat. Keskusteltiin, olisiko tarkoituksenmukaisempaa

järjestää vuosijuhlat esimerkiksi muutaman vuoden välein, sillä joka vuosi tekijöistä on pulaa. Teema jätettiin hautumaan.

Etäyhteys päätettiin 17.09 ja Matilda Hell, Eero Kokkarinen sekä Annastiina Sahlberg poistuivat kokouksesta.

Siiri Lampinen saapui 17.09.

6.3. Herkkuapprot 22.10.

Tapahtuman vastuuhenkilöitä ovat Olivia Haataja, Matilda Hell ja Linnea Jylhä. Turvahenkilöiksi on tähän mennessä ilmoittautunut Tuulia Turpeenoja, Anni Hakala ja Noora Metsälehto. Muita apukäsiä eli passien/merkkien jakajia ovat Julia Nukarinen, Veera Hynninen, Maria Malinen, Aada Kaari, Roosa Ukkola, Karla Karmala ja Aapo Nikula. Haetaan vielä neljättä turvahenkilöä sekä kahta passien jakajaa.

Vastuuhenkilöt esittivät, voisiko yksi turvahenkilö olla koko ajan passien/merkkien jakopaikalla Revolutionissa, jolloin kolme muuta turvahenkilöä kiertäisi yhdessä tapahtumaa. Todettiin tämän olevan ok.

Keskusteltiin myös turvahenkilöiden saavutettavuudesta viestitse. Tapahtumissa on nyt ollut Kide.appin tapahtumakuvauksessa turvahenkilöiden Telegram-tunnukset, mutta aiemmin saadun palautteen perusteella kaikki osallistujat eivät käytä Telegramia. Tapahtumakuvauksia ei kuitenkaan voi jälkeinpäin muokata, joten mahdollisia tapahtumakuvaukseen kirjattuja puhelinnumeroita ei saa jälkeinpäin enää poistettua ja se nähdään tietoturvariskinä. Olivia Haataja ehdotti, että Kide.appin tapahtumakuvaukseen kirjattaisiin edelleenkin vain turvahenkilöiden Telegram-tunnukset, mutta niiden lisäksi heidän puhelinnumerosa kirjattaisiin nettisivuille tapahtuman ajaksi ja poistettaisiin sen jälkeen. Tämä ratkaisu hyväksyttiin kokeiluun.

Tapahtuman ohjelmassa on tuttuun tapaan herkuttelua keskustan ympäristössä. Hankinnoista bannerit sekä julisteet tulevat maksamaan tämän tiedon mukaan 188 euroa ja merkit 2355,88 euroa. Passeja ei ole vielä tilattu. Yhteistyössä tapahtuman järjestämisessä ovat mukana olevat ravintolat ja ainejärjestöt sekä Celsius.

Tänä vuonna jaetaan passeja ensimmäistä kertaa myös tapahtumaa edeltävänä päivänä parin tunnin ajan. Kellonaika tarkentuu lähempänä, mutta paikaksi on varmistunut yliopiston kirjasto Lähde.

6.4. Pedagog Varkaat Halloweenitsit 28.10. @Reaktorisali

Tapahtuman vastuuhenkilöitä ovat Olivia Haataja, Saara Kiiliäinen (Varkaat ry), Eemeli Nenonen (Varkaat ry), Ada Haikonen (Varkaat ry) ja Aleksiiina Taivio (Varkaat ry). Turvahenkilöitä selvitetään vielä. Muina apukäsinä toimii Leevi Henna.

Tapahtumassa sitsataan poikkitieteellisesti Varkaiden kanssa. Tulevia tapahtuman menoja ovat tilavuokra ja haalarimerkit. Tapahtuman suunnittelupalaveri on 8.10.

6.5. Haalarikastajaiset 6.11.

Tapahtuman vastuuhenkilöitä ovat Milla Läspä, Jonne Selänpää, Siiri Tarvus, Eveliina Järventausta ja Aada Kaari. Turvahenkilöitä ja apukäsiä selvitetään vielä.

Tapahtuman ohjelmassa tarjota fukseille hauskaa ohjelmaa ja juhlia haalarien saantia. Budjettiasiaassa on epäselvyyksiä, joita selvitetään.

Aapo Nikula avasi keskustelun siitä, onko olemassa linjausta vanhempien vuosikurssien tulosta katsomaan fuksitapahtumia. Todettiin, ettei ole linjausta eikä sitä voida estääkään, mutta esimerkiksi haalarikastajaisissa ei ole muille vuosikursseille oikein seurattavaa eli keskustelu koskisi oikeastaan enemmän fuksiaisia. Keskustelu ja teema jätettiin hautumaan.

Budjettiasiaan palattiin uudelleen vielä klo 17.46, jolloin todettiin haalarikastajaisten ja fuksien pikkujoulujen yhteisen budjetin olevan 27,22 euroa. Epäselvyydet budjettiasioissa johtuivat Kide.appin lippujen palautuksista sekä välitysmaksuista.

Helka Sipilä poistui 17.23.

6.6. PJR 20.-21.11. @Itämeri

Tapahtuman vastuuhenkilöitä ovat Veera Hynninen, Olivia Haataja, Linnea Jylhä, Eero Kokkarinen, Aapo Nikula, Leevi Henna ja Maria Malinen. Turvahenkilöitä, jotka tulevat toimimaan myös bussivastaavina, selvitetään vielä.

Tapahtuman ohjelmassa mennä bussilla Turkuun ja risteillä Itämerellä. Tulevia hankintoja ovat merkit, joiden tilauksen hoitaa Matkapojat. Yhteistyössä tapahtuman järjestämisessä ovat Matkapojat Oy sekä eri opettaja-ainejärjestöt.

Lipunmyynti Pikkujouluuristeilylle alkaa viikolla 42, ja siitä viestitään tarkemmin somessa.

6.7. Lippukannat

Tauko 17.27-17.40

Roosa Ukkola poistui 17.41

7. Hallinto

Saapunut kutsu Kasvatustieteen 80v ja Ruusupuiston 10v juhlaan 29.10. Kutsu on tarkoitettu kahdelle ja ilmoittautuminen päättyy 10.10. (sis. päiväosuus ja iltaosuus). Kokouksessa edustustehtäviin ei vielä löytynyt halukkaita ja asiaa pohditaan hallituksen kesken.

Dumppi ry vuosijuhlakutsu saapunut. Vuosijuhlat järjestetään 7.11. ja juhlan ilmoittautuminen päättyy 12.10. Myös tästä keskustellaan vielä hallituksen kesken.

Eero Kokkarinen on menossa edustamaan Parku ry:n vujuille ja sillikselle 24.-25.10.

7.1. Puheenjohtajiston terveiset

Puheenjohtajisto muistutti, että tälle päivälle oli sovittu yhteinen hengailu halkon jälkeen.

Puheenjohtajisto kehotti myös tarkastamaan marraskuun ja joulukuun kokousten aikojen sopimisen omiin kalentereihin, jotta joka kokous olisi päätösvaltainen. Muistutettiin myös ostamaan vujulahjat ajoissa ennen vuosijuhlia.

7.2. Hallituksen seuraavat tapaamiset

Hallituksen olisi suositeltua osallistua:

8.10. YV-ohjelman työstö

21.10. YV-ohjelman työstö

29.10. YV-ohjelman työstö

Keskusteltiin siitä, että yhdenvertaisuusohjelman työstön kanssa on jonkin verran päällekkäisyyksiä muiden tapahtumien kanssa. Jatkossa katsotaan mahdollisesti tarkemmin, mutta nyt tekijöiden aikataulut eivät antaneet enempää periksi.

Toimintasuunnitelmaa työstetään hallituksen kesken yhdessä:

20.10. YTI

Viikko välissä, jolloin kukin sektori työstää omaa osuutta itsenäisesti.

3.11. YTI

10.11. Halko

Palattiin klo 17.46 kohtaan 6.5 Haalarikastajaiset.

8. Talous

Tilin saldo: 22 113,27 euroa

Menot ajalta 16.9.-6.10.2025 yhteensä 2595,92 euroa sisältäen kokouseväitä, kulukorvauksia, Kauppakadun Apron rannekkeet, Reaktorisalin tilavuokran sekä Säästöpankin palvelumaksun.

Tulot samalta ajalta yhteensä 6473,33 euroa sisältäen Kide.app- ja SumUp -tuloja, palautuksia sekä pullorahoja.

Saara Nurro maksaa kulukorvaukset joka toinen torstai. Haalareiden sponsoreiden laskut tehtävä lähiaikoina, Leevi Henna ja Saara Nurro hoitavat.

Uusia mikkejä varten uudelleen toisen kerran tilattu adapteri ei myöskään toiminut. Mikit eivät sovi adapteriin, asiaa selvitetään.

8.1. Jäsenet

Veera Hynninen on hyväksynyt 13 uutta jäsentä viime kokouksen jälkeen eli jäsenmäärä on nyt 379 jäsentä.

9. Edunvalvonta

Edunvalvonta on organisoimassa AVEKKI-koulutusta, joka pidetään torstaina 23.10. klo 9-16 yliopiston tiloissa. Osallistumismaksu on 5 euroa ja osallistujapaikkoja on noin 15 osallistujalle. Kouluttajana Mooli-koulutuskeskus ja sieltä Minna Rimpiläinen. Laskutus toteutetaan sähköpostilla ja tilaa selvitetään.

9.1. Kahvia ja kuulumisia

Edellinen Kahvia ja kuulumisia oli Kasvistolla 29.9., jolloin paikalla oli noin 15 henkilöä. Seuraava tapaaminen on 21.10.

10. Yhdenvertaisuus

10.1. Yhdenvertaisuussuunnitelman päivitys

Ensimmäinen tapaaminen oli 1.10. ja paikalla oli myös jäsenistöä. Suunnitelmaa työstettiin koko sovittu aika ja todettiin, että osassa kohdin suunnitelmaa enemmän muokkailtavaa ja osassa lähinnä lähteiden päivittämistä ajan tasalle. Yv-vastaavat pyytävät hallitusta mukaan työstämään ohjelmaa!

11. Yhteistyö

Haalarimerkkikisa alkaa 7.10. Keskusteltiin, saako yksi ihminen suunnitella enemmän kuin yhden merkin. Asiasta äänestettiin ja äänestyksen tulos oli tuloksin 0 - 6 se, että yksi henkilö saa suunnitella korkeintaan kaksi merkkiä.

11.1. Haalaritilaus

Valmis vedos haalareista tullut ja haalarit ovat ilmeisesti tilauksessa.

11.2. Pedago merch

Todettiin, että tarkastellaan merchin sovitussajat kokouksen ulkopuolella. Tilaus tapahtuu marraskuussa.

12. Kerhot

12.1. Liikuntakerho

Vuorot ovat sujuneet kivasti. 15.9. oli 16 osallistujaa, 22.9. 9 osallistujaa, 29.9. 17. Abakuksen liikuntavastaava on jättäytynyt hetkellisesti pois, joten vuoroja vedetään nyt vain neljän vastaavan voimin.

Kapseleiden pesisturnaus järjestetään 27.10. ja mukana on Pedago, Emile, Varkaat ja Stimulus. Pedagon vastuulla on ainoastaan palkintojen hankkiminen. Veera Hynninen selvittää palkintoja.

Pedagon liikuntakerhon kerhonvetäjä Saku Virtanen on ilmoittanut halukkuudestaan luopua pestistään joulukuussa. Aloitetaan haku pestiin lähiaikoina.

Keskusteltiin myös tapauksesta, jossa osallistujan tavarat ovat jääneet lukkokaappiin eikä kaappi aukea. Tämänkaltaisissa tilanteissa vastuu on yliopiston tilapalveluilla tai ei yksityishenkilöllä ei ainejärjestöllä.

12.2. Kirjakerho

Seuraava tapaaminen 7.10. klo 18 Alkulähteellä, käsittelyssä Tove Janssonin *Muumipappa ja meri*. Siitä seuraava kerhokerta on 4.11. myöskin Alkulähteellä, ja sen kerran kirja on Donna Tartin *Jumalat juhlivat öisin*.

Tulossa on myös 5.11. klo 17 kirjavinkkaus kaupunginkirjastolla. Vinkkauksen aiheina ovat rikoskirjallisuus sekä tunne- ja kaveritaitoja käsittelevät kirjat.

12.3. Käsityökerho

23.9. järjestetyssä käsityökerhossa oli 9 osallistujaa. Ostoksiin meni noin 35 euroa ja silloin ostettiin loppusyksylle perusjuttuja, joista riittää useammalle kerralle. Syksyn tulevat kässäkerhot on 21.10., 18.11. ja 2.12.

21.10. on tarkoitus pitää Kestävä kehitys -teemainen kerta, jolloin on esimerkiksi mahdollista korjata ja huoltaa omia vaatteita. 2.12. on käsityökerhon ja kirjakerhon yhteiskerta. Loppuvuodesta on myös taas tulossa käsityölahjoitus esimerkiksi Novan vastasyntyneiden osastolle.

13. Toimikuntien kuulumiset

13.1. OKL:n toimikunnat

13.1.1. Pedagoginen toimikunta

Edellinen kokous ollut 16.9., Elisa Ruoppa oli paikalla.

Kokouksessa käytiin läpi mennyttä vuotta ja suunniteltiin 28.10. järjestettävää Oppiva OKL -aamuhetkeä.

Seuraava kokous pidetään 7.10.

13.1.2. Opintoasiatoimikunta

Edellinen kokous ollut 16.9., paikalla ei edustajia.

Kokouksessa oli käsitelty fuksien syksyn aloitusta ja todettu, että kotiryhmien aloitus oli ilmeisesti ollut rankkaa uuden tiukemman aikataulun takia. Tutorit olivat hoitaneet hommansa hyvin. Oli myös todettu maisteriryhmän olevan poikkeuksellisen iso: 23 opiskelijaa ja käsitoissa 21. Täten kokouksessa on mietitty maksimikokoa maisteriryhmälle. Kokouksessa oli myös kerrottu, että Juliet-ryhmään

Josephinen Moaten aloitteesta aiotaan ottaa aikon opiskelijoita kursseille mukaan!

Seuraava kokous pidetään 21.10.

13.1.3. YVV-toimikunta

Edellinen kokous ollut 18.9., Siiri Nissinen ja Linnea Jylhä olivat paikalla.

Kokouksessa kerrottiin, että laitos toteuttaa haastatteluja alumneista (eri alat tms., rehtoreista opeihin) tämän vuoden puolella. Todettiin, että Eero Kokkarinen kontaktoi alumneja. Organisoidaan myös kysymyslaatikko haastatteluja varten Pedagon sosiaalisen median kanavien kautta.

Kokouksessa keskusteltiin myös Ruusupuiston 10v. juhlasta. Pedagon edustus paikalle pohditaan.

Seuraava kokous pidetään 23.10.

13.1.4. Yhteistyötoimikunta

Edellinen kokous ollut 23.9., Saara Nurro oli paikalla.

Kokouksessa keskusteltiin harjoitteluista. OA1-harjoittelu on jo käynnissä ja OA2-harjoittelun ensimmäinen osa on alkamassa. Keskustelua kokouksessa oli herättänyt opiskelijoiden vapaa-ajan käyttö harjoittelun aikana (mm. lomamatkat). Todettiin, että esimerkiksi PRO-kotiryhmällä harjoittelu tulee todella nopeasti syksyyn, sillä he tekevät OA2-harjoittelun jo ensimmäisenä lukuvuonna. Yleisesti keskustelua oli ollut paljon kommunikaatiosta, viestinnän selkeydestä ja infon oikea-aikaisuudesta. Kokouksessa oli myös keskusteltu erityispedagogiikan opettajaopiskelijoiden kanssa tehtävästä yhteistyöstä.

Todettiin, että myös Pedago voisi jossain vaiheessa vuotta (esimerkiksi syksyn alussa ensi vuonna) tehdä yleisen noston Opettajankoulutuslaitoksessa opiskelun ohjeesta.

Seuraava kokous pidetään 21.10.

13.2. Fuksitoimikunta

Lukuvuoden 2024-2025 fuksitoimikunta on ansiokkaasti päättänyt kautensa ja uusi fuksitoimikunta on valittu.

13.2.1. Fuksitoimikunta 2025-2026

Puheenjohtaja Helka Sipilä
Varapuheenjohtaja Oskari Toivonen

Iisa Suorela
Eetu Martikainen
Ella Lemetti
Sonja Mäkinen
Martin Kauppinen
Eelis Vettenranta
Väinö Virkkunen
Miro Järvinen
Elsa Pesonen
Saaga Hellaakoski

13.3. Vuosijuhlatoimikunta

14. Viestintä

Jyväskylän sateenkaarevat opiskelijat ovat ottaneet yhteyttä ja pyytäneet mainostusta meidän jäsenille. Ajateltiin, jos Pedagon Instagramiin voisi repost-toiminnolla mainostaa heidän toimintaansa.

Siiri Nissinen muistutti, että jos ja kun tulee paljon viestejä, tulee jokaisen merkata lukemattomaksi ne asiat, jotka eivät koske heidän omaa sektoriaan. Näin esimerkiksi viestintäasiat tai muutkaan sähköpostit eivät mene asianosaisilta ohi. Sähköpostiin tulevia viestinvälityspyyntöjä saavat tehdä kaikki sähköpostiin pääsevät, ne lähetään koulutussuunnittelija Iidalle eteenpäin maillist-pyytönä.

Siiri Nissinen kertoi, että on syyslomaviikolla töissä ja pyysi, että jokainen hoitaa itse sillä viikolla oman sektorinsa viestintäasiat.

15. Työelämä- & alumnitoiminta

Alumnikysely on työn alla ja tavoitteena julkaista kyseinen kysely viimeistään ensi viikolla. Kyselyn pohjalta kartoitetaan, järjestäänkö vielä tänä syksynä jokin tapahtuma tai organisoidaanko esimerkiksi kanta johonkin tapahtumaan.

Alumnijäseniä on tällä hetkellä 18 henkilöä.

16. Kansainvälisyys

Kansainvälisyyteen liittyvä tapahtuma on suunnitteilla myöhemmälle ajankohdalle syksyllä.

17. Kestävä kehitys

Seuraava käsityökerho on keke-teemalla. Käsityökerhossa on mahdollisuus esimerkiksi vaatehuoltoon ja vaatteiden paikkaamiseen.

Elisa Ruoppa selvittää hyväntekijämerkin kohtaloa. JYY:ltä ei ole saatu vielä tietoa hyväntekijämerkkien kaltaisten lahjoitustapausten luvanvaraisuudesta, Elisa selvittää ja asiaa tarkastellaan myöhemmin tai asia siirretään ensi vuoteen.

Kirppariappro järjestettiin viime viikolla, liput oli myyty loppuun ja paljon oli porukkaa liikkeellä, tapahtuma oli onnistunut!

18. SOOL ja JYY

SOOL järjestää Järjestökurssin 11.-12.10. Aapo Nikula osallistuu aluetoimijan roolissa, mutta lupasi tuoda terveisiä myös Pedagolle. SOOL järjestää vielä tänä syksynä pubivisan ja mahdollisesti myös Pohjola Nordenin kanssa aamupalatapahtuman.

JYY:n edustajistovaalien ehdokasasettelu on päättynyt 1.10. ja äänestys aukeaa 31.10. Aapo Nikula ehdotti, että hän työstää edunvalvontasektorin kanssa jonkinlaista tempausta tai mainostusta asiaan liittyen.

19. Tutor

Janne Rajamäki kertoi, että tutorit + hallitus -hengailua on toivottu vielä tälle syksyille. Tulossa myös palautekysely tutortoiminnasta.

20. META

Veera Hynninen ehdotti osallistumista Merkkimarkkinoille. Päätettiin osallistumisesta, myyjävuorot sovitaan hallituksen kesken.

Pedago ry:n hallitusta, yliopiston viestintäpalveluja sekä Opettajankoulutuslaitoksen henkilökuntaa lähestyttiin aiemmin tänään opiskelijan toimesta liittyen Sumud Floatilla -aktivisteihin, joista yksi on Jyväskylän yliopiston opiskelija. Kokouksessa käsiteltiin opiskelijan viestissään ilmaisemia huolenaiheita sekä jo vastaamaan ehtineiden Opettajankoulutuslaitoksen henkilökunnan vastauksia. Asiasta

keskusteltiin pitkään: asia on ajankohtainen ja tärkeä, ja olemme tietoisia tapahtuvista ihmisoikeusrikkomuksista. Kokouksessa pohdittiin ainejärjestön mahdollisia vaikutuskeinoja ja totesimme, että olemme ainejärjestönä jo aiemminkin esimerkiksi lahjoittaneet rahaa Gazan väestön tukemiseksi. Todettiin, että olemme ainejärjestönä tukena tilanteessa ja ohjaamme välittämään viestiä yliopiston ja ainejärjestön lisäksi myös JYY:n edustajistoon sekä hallitukseen laajemman kannanoton mahdollistamiseksi

Sini Keihänen poistui 18.58

Atte Urama ehdotti, että jos Pedagolla on ylimääräistä rahaa, voisi Pedago hankkia hierontatuolin Kasvistolle. Saara Nurro totesi, että tällöin se olisi Kasvistolla myös muiden käytössä. Asiaa voidaan pohtia myöhemmin.

21. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 10.11. klo 16.15 tilassa C411.

Maria Malinen päätti kokouksen ajassa 19.01.

Jyväskylässä 6.10.2025.

Allekirjoitukset

Veera Hynninen,
puheenjohtaja

Elisa Ruoppa, sihteeri

Aapo Nikula,
pöytäkirjantarkastaja

Siiri Nissinen,
pöytäkirjantarkastaja